
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.540.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek Ciesielczyk zagłosił 

następujące pytania: 

1) Zwrócił się z zapytaniem, czy Pan Czesław Kwaśniak jest dalej członkiem Rady Nadzorczej 

Tarnowskiego Klastera Przesyłowego i jest równocześnie w Radzie Nadzorczej Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego? Czy tylko przeszedł z jednej rady nadzorczej do drugiej 

rady nadzorczej? 

2) W związku z różnymi informacjami podawanymi przez media, zapytał jaka jest kwota nadwyżki 

budżetowej, czy 40 000 000 złotych czy 60 000 000 złotych? Poprosił o sprecyzowanie.  
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